
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 12 

 

засідання постійної комісії  

з питань економічного розвитку, промисловості, підприємництва, 

інвестицій та регуляторної політики 

 

 

від 26 січня 2022 року м. Кропивницький 

 

 

 

Склад комісії ‒ 5 осіб 

 

 

Присутні: 

 

 

Голова комісії 

 

Зарічна А.А. 

Заступник голови 

 

Саєнко І.В. 

Секретар комісії 

 

Овчінніков Д.П. 

Члени комісії: 

 

Павленко Н.А. 

Відсутні: Калапа С.Г. 

 

Запрошені: Бабаєва О.В. – начальник управління 

інформаційних технологій міської ради; 

Громко С.П. – т.в.о. начальника управління 

персоналу міської ради; 

Колюка О.С. ‒ секретар міської ради; 

Ломова Т.В. ‒ в.о. директора департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради; 

Масло Л.Я. – начальник управління апарату 

міської ради; 

Смаглюк М.О. ‒ начальник юридичного 

управління міської ради 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Зарічну А.А., яка запропонувала перелік питань  

до порядку денного засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні питання: 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище,  

ініціали,  

посада  

доповідача 

1.  Про розгляд електронної петиції від 

21.01.2022 щодо відкликання звання 

«Почесний громадянин міста» у 

Євгена Бахмача 

Громко С.П., 

т.в.о. начальника 

управління 

персоналу міської 

ради 

Смаглюк М.О., 

начальник 

юридичного 

управління міської 

ради 

2. 1018  

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської 

ради від 02.02.2021 № 46 «Про 

затвердження Регламенту 

Кропивницької міської ради 

восьмого скликання» 

Смаглюк М.О., 

начальник 

юридичного 

управління міської 

ради  

2. 
990 

доопрацьований 
 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про затвердження 

перспективного плану роботи 

міської ради на 2022 рік» 

Масло Л.Я., 

начальник 

управління апарату  

міської ради 

4. 1012 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про надання у 2022 

році пільг щодо сплати державного 

мита за видачу певних видів 

документів» 

Ломова Т.В., 

в.о. директора 

департаменту з 

питань 

економічного 

розвитку міської 

ради 

5.  

Про інформацію щодо діяльності 

постійної комісії Кропивницької 

міської ради з питань економічного 

розвитку, промисловості, 

підприємництва, інвестицій та 

регуляторної політики за 2021 рік 

Зарічна А.А., 

голова постійної 

комісії 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

 

https://petition.e-dem.ua/kirovohrad/Petition/View/410
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36067-pr_rish_1018_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35884-pr_rish_990_29-12-2021.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36269-pr_rish_990_26-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36027-1012-20220110.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Deputaty/Postiyni-komisii/inf-ekonom-rozv_2021.pdf
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1. СЛУХАЛИ: 

Громко С.П., яка повідомила, що звання «Почесний громадянин міста» 

присвоєно Бахмачу Євгенію Степановичу у 2009 році рішенням міської ради. 

Його кандидатура була висунута трудовим колективом закритого акціонерного 

товариства «Науково-виробниче підприємство «Радій». Ініціативу присвоєння 

звання підтримали: обласне відділення промисловців і підприємців; організація 

роботодавців Кіровоградської області; громадські організації; заклади сфери 

освіти та охорони здоров’я. Попередньо, як того вимагає Положення про 

присвоєння звання «Почесний громадянин міста», кандидатура була розглянута 

комісією з питань почесних звань та нагород і виконавчим комітетом міської 

ради. Остаточне рішення про присвоєння Бахмачу Є.С. звання «Почесний 

громадянин міста» прийняв депутатський корпус міської ради. 

Смаглюк М.О., яка повідомила, що Положенням про присвоєння звання 

«Почесний громадянин міста» не передбачено процедури відкликання 

зазначеного звання. Рішення міської ради про присвоєння звання «Почесний 

громадянин міста» Бахмачу Є.С. можна вважати актом індивідуальної дії щодо 

конкретної особи, а Конституційний Суд України своїм рішенням забороняє 

скасовувати акти органів місцевого самоврядування. Таким чином, органи 

місцевого самоврядування повинні діяти лише в межах чинного законодавства і 

не можуть скасовувати свої попередні рішення, вносити до них зміни, якщо 

відповідно до приписів цих рішень виникли правовідносини. 

Колюку О.С., який наголосив, що це є «гарантією стабільності суспільних 

відносин» між органами місцевого самоврядування і громадянами, породжуючи 

у громадян впевненість у тому, що їхнє існуюче становище не буде погіршене 

прийняттям більш пізнього рішення. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії,  

Колюка О.С. та Масло Л.Я. 
 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступну пропозицію: 

Підтримати електронну петицію від 21.01.2022 щодо відкликання звання 

«Почесний громадянин міста» у Євгена Бахмача. 

Результати голосування: 

«за» – 0, 

«проти» – 3, 

«утримались» – 1. 

Не прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

 Електронна петиція від 21.01.2022 щодо відкликання звання «Почесний 

громадянин міста» у Євгена Бахмача не підтримана. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Смаглюк М.О., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1018 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  



4 

від 02.02.2021 № 46 «Про затвердження Регламенту Кропивницької міської ради 

восьмого скликання» та відповіла на запитання. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії,  

Колюка О.С., Бабаєва О.В. та Масло Л.Я. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Зарічна А.А., яка повідомила, що на сьогоднішній день тема застосування 

фемінітивів досить актуальна. Київська міська рада перша в Україні 

проголосувала за нову редакцію Регламенту, згідно з якою тепер в міській раді 

будуть використовувати фемінітиви. Враховуючи вищевикладене, запропонувала 

опрацювати питання щодо проведення редакційного редагування всього тексту 

Регламенту Кропивницької міської ради восьмого скликання із застосуванням 

фемінітивів з метою підсилення жіночого статусу в політиці. 

Саєнко І.В., який запропонував надати депутатам міської ради технічну 

можливість підключення клієнта електронної пошти до сторонніх поштових 

клієнтів для більш зручної роботи з документами в електронному вигляді. Також 

проінформував, що в електронному вигляді не завжди розміщується 

пояснювальна записка та графічні матеріали до проєктів рішень міської ради. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступні пропозиції: 

1. Погодити проєкт рішення міської ради № 1018 «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 02.02.2021 № 46 «Про затвердження 

Регламенту Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

 2. Доручити управлінню інформаційних технологій Кропивницької міської 

ради до 03.02.2022 надати депутатам міської ради технічну можливість 

підключення клієнта електронної пошти до сторонніх поштових клієнтів. 

 3. Доручити юридичному управлінню Кропивницької міської ради 

підготувати проєкт рішення міської ради щодо внесення змін до Регламенту 

Кропивницької міської ради восьмого скликання із застосуванням фемінітивів  

з подальшим винесенням на розгляд міської ради. 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Погодити проєкт рішення міської ради № 1018 «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 02.02.2021 № 46 «Про затвердження 

Регламенту Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

 2. Доручити управлінню інформаційних технологій Кропивницької міської 

ради до 03.02.2022 надати депутатам міської ради технічну можливість 

підключення клієнта електронної пошти до сторонніх поштових клієнтів. 

 3. Доручити юридичному управлінню Кропивницької міської ради 

підготувати проєкт рішення міської ради щодо внесення змін до Регламенту 

Кропивницької міської ради восьмого скликання із застосуванням фемінітивів  

з подальшим винесенням на розгляд міської ради. 
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3. СЛУХАЛИ: 

Масло Л.Я., яка пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення міської ради № 990 «Про затвердження перспективного плану роботи 
міської ради на 2022 рік» та відповіла на запитання. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії та 

Колюка О.С. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 990 «Про 

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2022 рік». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 990 «Про 

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2022 рік». 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Ломову Т.В., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1012 «Про надання у 2022 році пільг щодо сплати державного мита за 

видачу певних видів документів». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1012 «Про надання у 2022 році 

пільг щодо сплати державного мита за видачу певних видів документів». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1012 «Про надання у 2022 році 

пільг щодо сплати державного мита за видачу певних видів документів». 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Зарічну А.А., яка повідомила, що інформація щодо діяльності постійної 

комісії Кропивницької міської ради з питань економічного розвитку, 

промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної політики за 2021 рік 

була направлена на електронні скриньки членам постійної комісії для 

ознайомлення та запропонувала взяти її до відома. 
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Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Взяти до відома інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань економічного розвитку, промисловості, 

підприємництва, інвестицій та регуляторної політики за 2021 рік (додається)  

та розмістити інформацію на офіційному веб-сайті міської ради. 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Взяти до відома інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань економічного розвитку, промисловості, 

підприємництва, інвестицій та регуляторної політики за 2021 рік та розмістити  

інформацію на офіційному веб-сайті міської ради. 

 

 

 

Голова комісії       Анна ЗАРІЧНА 

 

 

Секретар комісії       Дмитро ОВЧІННІКОВ 


